
Zápisnica zo zasadnutia Mestského výboru NsP Ilava 

 

Dátum:  10.2. 2020 

Prítomní:   Mgr. Jana Dianová, Monika Králová, Mgr. Peter Lukáč,Ing. Pavol Šupák  

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácie poslancov z porady poslancov a zo zasadnutia komisií 

3. Požiadavky členov MV 

4. Záver 

 

1. Otvorenie  

Zasadnutie MsV otvoril a viedol Ing. Šupák  

2. Informácie poslancov z porady poslancov a zo zasadnutia komisií 

Členovia výboru boli oboznámení s aktuálnymi úlohami a problémami,  ktoré MZ rieši a budú 

prejednávané na MZ dňa 11. 2. 2020 alebo v najbližšej budúcnosti 

Požiadavky a informácie Finančno-majetkového oddelenia – informoval Ing. Šupák 

Požiadavka na podpis zmluvy  na nápojový automat ( kávomat)  pre ZŠ Ilava – informoval Ing. 

Šupák. Informácie upresnila Mgr. Dianová, nakoľko sa na verejnosť dostala prostredníctvom FB 

stránky Zrušená verejná diskusia v Ilave  mylná informácia, že ide o riadny kávomat. Uvedené 

zariadenie podľa dostupných informácií  poskytuje len bezkofeínové nápoje a bolo na školu 

umiestnené na požiadavku žiackeho parlamentu. Uvedené zariadenie nemalo riadne označenie, že 

ide o bezkofeínové nápoje. 

Petícia obyvateľov Klobušíc  proti výstavbe bytovky v Klobušiciach – petícia neplatná pre 

neúplnosť adries – informoval Ing. Šupák. V súčasnosti udajne prebieha i petícia občanov za 

výstavbu bytovky. 

Návrh VZN č. 1/2020 o výške príspevkov v školách a školských zariadeniach zriadených mestom 

Ilava a návrh VZN č. 2/2020 o Mestskej polícii v Ilave – t.č. v pripomienkovom konaní. 

Informácie o výsledku Energetického  auditu tepelného hospodárstva mesta Ilava a z neho 

vyplývajúcich doporučení pre perspektívu tepelného hospodárstva mesta Ilava.  

 



Požiadavky členov  MV 

 

 Výzva  členov výboru na zvolanie verejného stretnutia občanov a kompetentných zamestnancov 

mesta Ilava a zástupcov firmy Ilfes a ďalších odborníkov z oblasti tepelného hospodárstva 

s objasnením ďalšieho postupu mesta v oblasti tepelného hospodárstva. 

 Požiadavka členov výboru na stavebné oddelenie mesta , aby bola kompetentne a zodpovedne  

vykonaná kolaudácia stavby a priľahlých komunikácií pri OC Idea, nakoľko  v tejto zóne nie  je 

štandartne zabezpečený bezbariérový pohyb  po komunikáciách a priľahlých chodníkoch.  

 Do budúceho zasadnutia budú mať MV pripraviť návrh na opravu chodníkov v roku 2020. 

Z trohto dôvodu sa obraciame na Referát rozvoja mesta, aby nám poskytol  informácie o tom, 

ktoré chodníky a komunikácie v mestskej časti Ilava  – NsP budú  konkrétne zasiahnuté 

rekonštrukciou plynovodov. Podľa tohto materiálu predložíme naše požiadavky. 

 Výbor opätovne žiada mesto  o oslovenie majiteľa pozemku -  zbúraniska stavby – katastr. územie 

Ilava, parc. č. 924 a parc. č. 1297/2 s požiadavkou  likvidácie skládky  sutiny  a spevnenia svahu , 

ktorému hrozí zosunutie. 

Záver 

Zasadnutie ukončila Mgr. Dianová poďakovaním prítomným členom za účasť a podnetnú 

diskusiu. 

 

V Ilave, 10. 2. 2020                                     Zapísala Mgr. Jana Dianová 

 


